
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 348 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 10. april 2006 
 

Spørgsmål 348: 
"Hvis man forudsætter, at ovennævnte svenske metode blev indført i Dan-

mark, hvor stort et antal patienter vil ministeren så antage, vil have behov 

for enkelttilskud/forhøjet tilskud efter sygesikringslovens tilskudsregler?" 

 

Svar: 
Som det fremgår af min besvarelse af d.d. af spørgsmål nr. 347, er der ikke 

tilknyttet betingelser for de svenske læger, når de ordinerer synonyme 

præparater til epilepsipatienter. Jeg kan på denne baggrund ikke oplyse, 

hvor stort et antal patienter der skal have forhøjet tilskud, hvis de svenske 

regler blev indført i Danmark.    
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